
Czterdziesta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 26 lutego 2018 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XL/ 2018 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

26 lutego 2018 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 14 

05
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 09

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Iwańskiego 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Obrady XL sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum 

na podstawie listy obecności – 14 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Wnioskuję o dodanie punktu informacja Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Kto z państwa jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 

 

za- 14 -głosów 
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Czy są inne wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono 

 

Przewodnicząca obrad- wobec tego odczytam porządek obrad po zmianach 

 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołów z poprzednich sesji, 

II. Wręczenie stypendiów sportowych. 

III. Informacja Burmistrza Gminy. 

IV. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 

VII. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości  gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/385/2018) 

2. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/386/2018) 

3. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/387/2018) 

4. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem   na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/388/2018) 

5. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/389/2018) 

6. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/390/2018) 

7. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczoneg  nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/391/2018) 

8. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/392/2018) 

9. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/393/2018) 

10. w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/394/2018) 

11. w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XL/395/2018) 

12. w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr XL/396/2018) 
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13. w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego im. „Leśne Skrzaty” w Trzcińsku-

Zdroju, poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w Góralicach. (druk nr XL/397/2018) 

14. w sprawie utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Marka Kotańskiego w 

Góralicach(druk nr XL/398/2018) 

15. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego. (druk nr 

XL/399/2018) 

 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie sesji. 

 

Przewodnicząca obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 
 

- za- 14- osób 

 
Przewodnicząca obrad-  stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodnicząca obrad– Protokół z sesji XXXVIII był do wglądu w biurze rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 
 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXVIII sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XXXVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca obrad– Protokół z sesji XXXIX był do wglądu w biurze rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 
 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXIX sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XXXIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Do punktu II. Wręczenie stypendiów sportowych. 

 
Zastępca Burmistrza pan Emiliana Osetek wraz z Przewodniczącą Rady wręczył stypendia dla 

sportowców to jest dla pana Karola Gontarza, Krzysztofa Mieszko, Dominika Szumiło, Michała 

Makuchowskiego, Wiktoria Lewandowska, Zuzanna Biel, Martyna Ziętek. 
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Do punktu III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informację przedstawił Zastępca Burmistrz pan Emilian Osetek– która stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- dziękuję za przeczytanie tego sprawozdania, cieszę się, że jest pan obecny 

na sesji, dziwię się nieobecnością Pana Burmistrza, nie wiem co się z  nim dzieje i czy wystarczy mu 

dni urlopowych  by do końca kadencji na sesjach nie być. Nie wiem, dlaczego pan Burmistrz się nie 

pokazuje, nie widzę w sprawozdaniu by 25 stycznia pan Burmistrz miał pilny wyjazd i dlaczego go nie 

było na sesji. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- raczej nie miał urlopu, ale nie pamiętam. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  proszę o udzielenie odpowiedzi co pan Burmistrz robił w dniu 25 stycznia 

2018r. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z 

przeprowadzonych kontroli. 

 
Informację przedstawił pan  Zdzisław Iwanicki- informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- ja chciałem zapytać o uchwały z RIO gdzie kwestionują oni podjęte 

uchwały w sprawie jest tu data spotkania w RIO 28 lutego i nie rozumiem decyzji dlaczego dzisiaj 

mamy sesję jak 28 lutego będzie decyzja RIO w sprawie unieważnienia uchwał budżetowych i o 

kredycie konsolidacyjnym i widzimy, że RIO poparło naszą decyzję moją i Pani Przewodniczącej, co się 

stanie jak RIO wezwie nas do planu naprawczego, a Pana Burmistrza nie ma. 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- jeśli chodzi o uchwałę budżetową to wszyscy wiedzieliśmy o tym. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- Gmina chciała się tylko wywiązać z terminów i podjąć budżet do 31 

stycznia.  
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Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- w tym roku będzie tak samo złożyłam wyjaśnienia, wskaźnik z 

tego roku nie będzie zmieniony bo on jest naruszony, wszyscy obecni wiedzieli o tym kredycie 

konsolidacyjnym i może nam to uratować budżet Gminy na kolejne lata. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- czy wskaźniki przekroczyliśmy i czy kredyt bierzemy by spłacić 

wszystkie kredyty czy dlatego, że wskaźniki zostały przekroczone. 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- dzisiaj Gmina ma 6 milionów kredytów, spłaty  w najbliższych 

latach są po milionie i nie jest możliwością spłata takich kredytów i brak tego kredytu to spłata by była 

zagrożona i wszystkie czynniki byłby zagrożone, nie tylko w tym roku. Gmina ma bardzo ograniczone 

możliwości zwiększenia dochodów możemy tylko zmniejszać wydatki. Bo Gmina nie wypracuje 

dochodów, które pozwolą uzyskać pokrycie wszystkich kredytów. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- na poprzedniej sesji poprzedni skarbnik mówił, że 

uchwały są uzgodnione z RIO więc nie rozumiem teraz tej sytuacji. I decyzji RIO. 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- zgodnie z procedura oni muszą to poważać i oni muszą, z racji 

niezgodności podjąć działanie natomiast po złożonych wyjaśnieniach budżet będzie uchwalony przez 

RIO.  

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- taka sama procedura była w roku ubiegłym. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- ustawa o finansach publicznych mówi, że jeden raz w porządku, ale nie 

wiadomo co zrobią teraz. Po co ta sesja, i czy ktoś z was będzie na tym kolegium w RIO. 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- nie złożyliśmy wyjaśnienia.  

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak-  i czy nie będzie programu naprawczego? 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- nie 

 

Radny pan Robert Kowalski- teraz budżet uchwaliliśmy budżet bez oczyszczalni ścieków i czy dalej 

jest szansa na realizację tego zadania? 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- jak byśmy zaczęli program naprawczy na jaki napiera pan Pieróg, 

to nie było możliwości  realizacji tej inwestycji przez 3 lata. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- jak była by inwestycja rozpoczęta i weszlibyśmy w program naprawczy to 

ona była by finansowana z budżetu państwa. 

 

Skarbnik Gminy pani  Ewa Winkel- nie mogę się z tym zgodzić, bo państwo nie jest po to by 

finansować. 

 

Radny pan Robert Kowalski- na poprzedniej komisji była mowa, że wniosek był nieodpowiedni. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- tak jesteśmy po rozmowach z wykonawcami i składamy 

nowy wniosek w lipcu i on będzie zmieniony do projektu pierwotnego bo wartość projektu będzie 

6 500 000 zł i tu nawet w przypadku kiedy wniosek nie przejdzie i nie zyska akceptacji stary dalej 

funkcjonuje i tamta umowa trwa i będziemy mogli ją rozwiązać po ogłoszeniu wyników naboru na 

program lipcowy. 



 6 

Radny pan Robert Kowalski-  zaskoczeniem dla mnie jest kwota bo jest to prawie połowa tego co było 

we wniosku pierwotnym. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- jest to 65%. Są to ograniczenia, zeszliśmy z kosztów 

niekwalifikowanych zostały one zdjęte sprawy rozwiązań technicznych były konsultowane z 

kierownikiem zakładu komunalnego, i kierownikami referatów inwestycyjnego i budownictwa i oni 

mówią, że nie wpłynie to na jakość i wielkość tej oczyszczalni. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  co zostało zdjęte z tych kosztów niekwalifikowanych. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  ogrodzenia, remonty budynków, drogi, a sama technologia 

zostaje bez zmian. 

 

Kierownik zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- jest to ograniczenie jak budowa dróg, teraz 

będą gruntowe a nie  kostki brukowej, z wielkości składowiska na osad, ale cała technologia zostaje taka 

sama będzie jeden reaktor większy, miały być dwa mniejsze. Żywotność to 30 lat ale po 15 lat należy 

zrobić modernizację.  

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- czy już zostały poczynione kroki na temat przejścia dla pieszych przy 

Domu dziecka na drodze krajowej. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  nie jutro mamy spotkanie i będą delegowane zadania.  

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- na jakim etapie jest budowa chodnika między ul. Polna a Dworcowa. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  w tym roku jeszcze nie jest to związane z środkami w 

tym momencie ale czekamy na wiosnę. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- co z budynkiem przy bramie Myśliborskiej czy już ustalono 

właściciela? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  budynek jest własnością prywatną Inspektor powiatowy 

szuka właściciela. Inspektor Powiatowy wysłał pismo do Województwa z pytaniem co ma robić. My nie 

możemy wejść i rozebrać budynku. Monitorujemy sprawę. 

 

Radny pan  Mirosław Jabłoński-  kto ma czyścić studzienki kanalizacyjne na drogach. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  właściciel drogi czyli powiat w Rosnowie, my napiszemy 

pismo. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- w sprawie kursów do Trzcińska-Zdroju od mieszkańców Piaseczna 

miało to ruszyć w styczniu teraz mówimy, że od marca. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  mieliśmy negatywną opinię z naszej kancelarii, że można 

transport połączyć z dowozem dzieci do szkół i my pracujemy by to zrobić w tej formie. Mam nadziej, 

że termin 1 kwietnia jest terminem, ostatecznym,  że uda nam się to zrobić. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
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Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości  gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/385/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 385/2018 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/386/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 386/2018 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/387/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 387/2018 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem   na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/388/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XL/ 388/2018 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/389/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 389/2018 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. ( druk nr XL/390/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 390/2018 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczoneg  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/391/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 391/2018 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/392/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 392/2018 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/393/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 393/2018 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr XL/394/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 394/2018 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XL/395/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 395/2018 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr 

XL/396/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 396/2018 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola Miejskiego im. „Leśne Skrzaty” w Trzcińsku-Zdroju, poprzez 

likwidację oddziału przedszkolnego w Góralicach. (druk nr XL/397/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 397/2018 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Marka Kotańskiego w Góralicach (druk 

nr XL/398/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 398/2018 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Zachodniopomorskiego. (druk nr XL/399/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XL/ 399/2018 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 
 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodnicząca obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- roznosiliśmy jako sołtysi decyzje podatkowe, wiem na pewno, ze u 

mnie były rodziny gdzie mieli duże zaległości i bez problemu mogli to zapłacić i ja uważam że sołtysi 

mogą pomagać by Gminie doradzić jak odzyskać zaległości. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- tak robimy dajemy do komornika, najpierw jest wysyłane 

upomnienie i wystawiamy tytuł wykonawczy i później idzie to do komornika. 

 

Pani Ewa Winkel- skarbnik Gminy-  mamy duże zaległości ale pomysł Pani przewodniczącej jest dobry 

i należy to sukcesywnie wykonywać. 

 

Radny pan Robert Kowalski- mam wniosek by usnąć zakrzaczenia w kierunku Drzesza, bo mieszkańcy 

i rolnicy zgłaszają że są dziury i na dodatek zakrzaczone pobocze. Czy już myślicie o łataniu dróg 

gminnych bo widzimy końcówka gminy jakie są dziury 
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Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- oczywiście że tak, jest to kwota około 10 tys. zł i mamy 

nadzieję, że uda nam się to zrobić i będą to jak w roku ubiegłym 3 samochody. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  są bardzo duże dziury bo nie jest to łatane jest tylko do boiska, a ja 

co roku mówię, że droga Gminna jest do lasu. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  10 tys. zł wystarcza na drogę w Góralicach, Stołecznie i do 

boiska w Piasecznie, jak będzie więcej pieniędzy to zrobimy do lasu. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- proszę o udzielenie informacji publicznej, czyli kto i gdzie jechała w 

grudniu, styczniu i lutym tego roku. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  delegacje bada komisja rewizyjna. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  komisja rewizyjna bada tylko delegacje pana Burmistrza i oczekujemy  

na dokumenty. 

 

Przewodnicząca rady pani  Maria Woźniak-  korzystając z tego, że są media i chciałam zaprosić a 

pierwszy Wielkanocny Bieg Zająca jest to lany poniedziałek jest to bieg dla dzieci i dorosłych są to 3 

kilometry i  5,6 kilometra. Organizatorem jest stowarzyszenie „Fani Formy”. Jest to na rzec dzieci z 

Domu Dziecka. 

 

Sołtys sołectwa Rosnowo pani  Alicja Kałużniak- proszę by pan zainterweniował w sprawie chodnika 

powiatowego pod którym znajduje się przepływ wód z drogi powiatowej, jest to zagrożenie dla 

mieszkańców. Jest to już dobre pół roku, starostwo o tym wie, ale nie ma żadnej reakcji że strony 

starostwa. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan  Robert Juchlke-  chciałem się dowiedzieć, co powiat planuje w sprawie 

podcięcia drzew przy chodniku i co z wymianą piasku w piaskownicach. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- starostwo otrzyma państwa postulaty. A piasek w 

piaskownicach będzie wymieniany jak co roku. 

 

 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu X. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 15
09

– Przewodnicząca obrad zamknęła XL sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 

 

 


